
Rererat fra bestyrelsesmøde den 21. juni 2022

Deltagere: Jan-Ole, Heidi,Lennart,Birte. Afbud fra Karna,Bjarne og Helle

1. Småsnak og spisning af dejlig lasagne.
2. Lokalinspektør: Intet nyt.

1. Formanden: Helle har lovet at skrive  hvad der sker på driftskontoret.  Husk 
fredagsmailen.Vedr. solceller. Vi behøver ikke alle være tilsluttet iflg. jurist fra 
Lejerbo.Vedr. Kommende renoveringer. Vi mangler oplysninger fra lokalinspektør.
Vedr. skift til sort maling på skure i forhaven. Vedtaget på beboermødet. Lejerbo 
sender ansøgning til kommunen. Ref. Fra OB møde. Vedr. Råderetskataloget: 
Dammene mødte ikke op til OB møde, så nu går vi selv videre i bestyrelsen. 
Æbleblomsten: De har besvær med at få lejet deres lejligheder ud. Alle skal være 
aktive i bofællesskabet. Kommunen ønsker rådighed over 3 lejemål til Ukrainske 
flygtninge i Gildhøj. OK, hvis vi får nogen boliger.Lunden skal have el-standere sat 
op

2. fra vores beboere. Vi skal have bedre kommunikation. Igen flere rotteproblemer. 
Hvad gør vi? Hvis vi ser en, eller flere rotter inde i huset uden for normal 
arbejdstid. Rottefænger har tidlig fri. Der er nu meldt om flere steder, og vi 
mangler muligheder, for hvad vi skal gøre.

3. Jorden ordnet og blomsterfrø sået i 1. række. De næste ordnes snarest. Næste år 
kommes jord på inden såning. Der skal bruges lidt flere penge på det. Det skulle 
der være inden for det afsatte budget

3. Sct. Hans. Berit handler ind. Jan-Ole taler med Berit om, hvad der mangler. Petanque 
hold laves kl. ca. 17. Jan-Ole køber lidt præmier.  Sange er lavet. Musik skal sættes 
op.  Jan-Ole laver talen.

4. Repræsentantskabet: Jan-Ole, Heidi,Lennart og Karna. Møde ca. 1 x årlig. 
Organisationsmøder: Ca 4 x årlig Jan-Ole og evt. Karna, hvis det er muligt. Begge skal 
vælges på repræsentantskabet. Møder skal helst være uden for normal arbejdstid, 
hvis de der arbejder skal kunne deltage.

5. Råderetsarbejder: Vi arbejder selv i bestyrelsen videre med det. Der er flere ting, der 
synes urimelige.Beregningsskemaet skal dyrkes grundigt.  Jan-Ole sender 
beregningsskemaet til alle i bestyrelsen, så vi kan tale videre om det på møde. Jan-
Ole forsøger at få Sussanne Frelsvig med på møde 20/9, hvor det vil være eneste 
punkt.

6. Eventuelt. Forslag til mødeplan 2022-23 blev drøftet. Datoer omkring afdelingsmøde 
og sommerfest var ok for dem, der var der.Julefrokost for bestyrelse og ”vedhæng” 
blev foreslået til 6/12 eller 13/12. Vi blev enige om at droppe julegaverne, og tage 
vores ægtefælder med.  Heidi og Birte forsøger at finde et sted, og vi taler videre om 
det næste møde.  

Næste møde: 16. August. Lennart og Heidi er på ferie. Jan-Ole står for mad. 


